
lll RM-Systém
Mladá fronta DNES
19.3.2009
str. 1

Loni měla Nova žně, letos čeká její ředitel pokles
(pan)

...1
Ekonomika

Praha  - TV Nova má za sebou rekordně úspěšný rok. Podíly na televizním trhu bez větších problémů obhájila, tržby jejích
stanic v Česku vzrostly meziročně o třetinu - na 376 milionů dolarů.      
Výhled pro letošní rok už tolik optimistický není. Prvním varováním byly celoroční výsledky mateřské mediální skupiny CME.
Ta se za rok 2008 kvůli hroutícím se reklamní trhům na Ukrajině a v Bulharsku dostala do ztráty pět miliard korun.      
„Prezentovat výsledky jako velkou prohru CME není úplně správné,“ tvrdí generální ředitel TV Nova Petr Dvořák. Podle něj
mají ostatní stanice v rámci skupiny, především v Česku, na Slovensku, ve Slovinsku i v Rumunsku dostatečnou ziskovost, aby
neúspěchy ve zbývajících zemích vykompenzovaly.      
„Na stanicích na Ukrajině a v Bulharsku se koncem roku nejvíce projevilo ekonomické ochlazení, proto došlo k jejich
přecenění, je třeba je nyní alespoň stabilizovat,“ vysvětluje Dvořák důvod účetní ztráty CME. Druhým dechem připouští, že k
poklesu dojde i v Česku. „Počítáme s určitým poklesem. Bude záležet na inzerentech, jak se budou chovat,“ dodává Dvořák.    
 

Barrandovským sídlem Novy zní ozvěnou slova jako „šetřit,“ „žádné bonusy“ či „žádná služební auta pro šéfy“. Výkonný ředitel
CME Adrian Sarbu očekává těžký rok, proto vyhlásil až 20procentní snižování nákladů ve všech firmách skupiny.      
Petr Dvořák už nyní zavádí kroky, které by firmě měly ušetřit peníze. Nenabírají se noví lidé, odkládá se spuštění některých
pořadů, šéfové od 1. ledna přišli o své služební vozy. Zpoždění zřejmě nabere i spuštění české verze MTV, na kterou má CME
v Česku licenci. To mělo začít vysílat už v první čtvrtině letošního roku, ale startovat bude možná až za rok.
Rozhovor s generálním ředitelem TV Nova čtěte na straně B3


